
VOĽBY
2022

13/10/2022

ROČNÍK XXX

Predseda Národnej rady Slovenskej 
republiky rozhodnutím č. 209/2022 Z. z. 
vyhlásil voľby do orgánov samosprávy 
obcí a voľby do orgánov samosprávnych 
krajov a určil deň ich konania

na sobotu 29. októbra 2022 v čase
od 07.00 hod. do 20.00 hod.

V našom meste sa voľby uskutočnia 
v budove Základnej školy, Dolné lúky 
357. 
Dňa 6. 9. 2022 zasadala mestská voleb-
ná komisia v zložení: Mgr. Jaroslava Hul-
ková, Janka Štefíková, Anna Škrabáková, 
Jana Húšková, PhDr. Matúš Valihora, 

zapisovateľka Kristína Bachnová. Po pre-
skúmaní kandidátnych listín zaregistro-
vala 3 kandidátov na primátora mesta a 
21 kandidátov na poslancov mestského 
zastupiteľstva.

VOĽBY DO ORGÁNOV SAMOSPRÁVY OBCÍ
A VOĽBY DO ORGÁNOV SAMOSPRÁVNYCH KRAJOV

V našom meste sa voľby uskutočnia v budove Základnej školy, Dolné lúky 357.
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Volič môže voliť len v mieste svojho 
trvalého pobytu vo volebnom okrsku, v 
ktorého zozname voličov je zapísaný.

Volič je povinný po príchode do vo-
lebnej miestnosti preukázať okrskovej 
volebnej komisii svoju totožnosť predlo-
žením občianskeho preukazu alebo do-
kladu o pobyte pre cudzinca.

Okrsková volebná komisia zakrúžkuje 
poradové číslo voliča v zozname voličov 
pre voľby do orgánov samosprávnych 
krajov a vydá voličovi prázdnu modrú 
obálku opatrenú odtlačkom úradnej 
pečiatky mesta a dva hlasovacie lístky s 
modrými pruhmi - jeden hlasovací lístok 
pre voľby do zastupiteľstva samospráv-
neho kraja a jeden hlasovací lístok pre 
voľby predsedu samosprávneho kraja. 
Potom okrsková volebná komisia zakrúž-
kuje poradové číslo voliča v zozname vo-
ličov pre voľby do orgánov samosprávy 
mesta a vydá voličovi prázdnu bielu obál-
ku opatrenú odtlačkom úradnej pečiatky 
mesta a dva biele hlasovacie lístky - je-
den hlasovací lístok pre voľby do mest-
ského zastupiteľstva a jeden hlasovací 
lístok pre voľby primátora mesta. 

Prevzatie hlasovacích lístkov a obál-
ky potvrdí volič osobitne v každom 
zozname voličov vlastnoručným pod-
pisom.

Volič sa odoberie do osobitného 
priestoru určeného na úpravu hlaso-
vacích lístkov:

Na hlasovacom lístku pre voľby pri-
mátora volič zakrúžkuje poradové čís-
lo len jedného kandidáta.

Pre voľby poslancov je vytvorený je-
den volebný obvod a volí sa 11 poslan-
cov. Na hlasovacom lístku môže volič 
zakrúžkovať minimálne poradové čís-
lo 1 kandidáta a maximálne 11 kandi-
dátov. 

V osobitnom priestore určenom na 
úpravu hlasovacích lístkov vloží volič 
do bielej obálky hlasovací lístok pre 
voľby do mestského zastupiteľstva a 
hlasovací lístok pre voľby primátora 
mesta.

Na hlasovacom lístku pre voľby 
predsedu samosprávneho kraja môže 
volič zakrúžkovať poradové číslo len 
jedného kandidáta.

Na hlasovacom lístku pre voľby do 
zastupiteľstva samosprávneho kraja 
môže volič zakrúžkovať najviac 2 
poslancov, ktorí sa volia vo volebnom 
obvode č. 3 – Myjava.

Okrsok č. 1
Baranecká, Cesta SNP, Čierne blato, Do-
lina, Dolné lúky, Garbiarska, J. M. Hur-
bana, Námestie 7. apríla, Námestie gen. 
M. R. Štefánika, Odbojárov, Partizánska, 
Piešťanská, Pod Vŕškami, Staničná, Špor-
tová, Vajanského

Okrsok č. 2
Bez adresy, Bradlianska, Budovateľská, 
Bukovská cesta, Ulica Danov vrch, Dolný 
Štverník, Družstevná, Ulica Horný Štver-
ník, Hoštáky, Ulica Hurbanova dolina, 

Ulica Jána Závodného, Janka Kráľa, Mi-
nárčiných ulica, Myjavská, Prielohy, Uli-
ca Prostredný Štverník, Štúrova, Ulica u 
Držkovcov, Ulica u Dzurákovcov, Ulica u 
Kravárikovcov, Ulica u Vaškovcov, Záhu-
mnie, Ulica Žriedlova dolina

Okrsok č. 3
Sídlisko Dušana Jurkoviča

Okrsok č. 4
Dr. Št. Osuského, Horný rad, V jarku

Spôsob hlasovania
1. Ján Cibulka, 39 r., samostatne zárobkovo činná osoba, nezávislý kandidát

2. Jaroslav Ciran, Mgr., 48 r., primátor mesta, nezávislý kandidát

3. Gabriela Ciranová, Ing., 47 r., živnostníčka, nezávislá kandidátka

1.   Matúš Božík, 31 r., lesník, Smer – sociálna demokracia

2.   Ján Cibulka, 39 r., samostatne zárobkovo činná osoba, nezávislý kandidát

3.   Gabriela Ciranová, Ing., 47 r., živnostníčka, nezávislá kandidátka

4.   Marek Csente, Mgr., 48 r., nezamestnaný, nezávislý kandidát

5.   Silvia Čuvalová, Ing., 41 r., administratívna pracovníčka, nezávislá kandidátka

6.   Jozef Ďuriš, 80 r., starobný dôchodca, Smer – sociálna demokracia

7.   Martin Gálik, Ing., 32 r., manažér výroby, nezávislý kandidát

8.   Stanislav Hlavka, Ing., 51 r., senior inžiniering výrobnej linky, nezávislý kandidát

9.   Daniela Hôlková, 41 r., hospodárka, nezávislá  kandidátka

10. Ján Jančí, 61 r., vodič sanitného vozidla, Slovenská národná strana

11. Peter Klement, 48 r., obsluha CNC strojov, Sme rodina

12. Branislav Kovačech, 67 r., dôchodca, Slovenská národná strana

13. Annemarie Maršová, 28 r., materská dovolenka, media account manager, 

      nezávislá kandidátka

14. Simona Nemcová, Mgr., 31 r., rodičovská dovolenka, živnostníčka, nezávislá     

      kandidátka

15. Rastislav Púdelka, PaedDr., 48 r., špeciálny pedagóg, ODS – Občianski demokrati 

      Slovenska 

16. Maroš Sadák, Mgr., 53 r., dôchodca, Slovenská národná strana

17. Matúš Tomáška, 36 r., živnostník, nezávislý kandidát

18. Eva Ušiaková, Mgr., 62 r., dôchodkyňa, nezávislá  kandidátka

19. Ivan Vetrák, 56 r., živnostník, Slovenská národná strana

20. Ingrid Vrkočová, JUDr., 54 r., štátna zamestnankyňa, Slovenská národná strana

21. Eva Zekucia, Ing., 38 r., živnostníčka, materská dovolenka, nezávislá kandidátka

Na odovzdávanie hlasovacích lístkov a na sčítanie hlasov sú vytvorené štyri volebné 

okrsky a určené štyri volebné miestnosti v budove Základnej školy na Dolných lúkach. 

Kandidáti na primátora mesta

Kandidáti na poslancov

Rozdelenie ulíc do okrskov
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Volič, ktorý má ku dňu vykonania vo-
lieb nariadenú karanténu alebo izoláciu z 
dôvodu ochrany verejného zdravia pred 
ochorením COVID-19 má právo podať 
žiadosť o špeciálny spôsob hlasovania 
zapisovateľke mestskej volebnej komi-

miestnosti. V takom prípade okrsková 
volebná komisia vyšle k voličovi dvoch 
svojich členov s prenosnou volebnou 
schránkou, hlasovacími lístkami a obál-
kami. Volič hlasuje tak, aby sa dodržala 
tajnosť hlasovania. 

Občania, ktorí budú mať záujem o 
takýto spôsob hlasovania sa môžu na-
hlasovať na telefónnom čísle 0948 799 
086 u zapisovateľky mestskej volebnej 
komisie.

Volič je povinný odložiť nepoužité 
alebo nesprávne upravené hlasovacie 
lístky do zapečatenej schránky na od-
loženie nepoužitých alebo nesprávne 
upravených hlasovacích lístkov, inak 
sa dopustí priestupku, za ktorý mu 
bude uložená pokuta 33 eur.

sie Kristíne Bachnovej,  výlučne telefo-
nicky na čísle 0948 799 086 v úradných 
hodinách. Žiadosť možno podať najskôr 
v pondelok 24. októbra 2022 a najne-
skôr v piatok 28. októbra do 12.00 hod.

V telefonickej žiadosti volič oznámi za-
pisovateľke mestskej volebnej komisie, 
že žiada o špeciálny spôsob hlasovania a 
uvedie svoje osobné údaje:
a) meno a priezvisko
b) rodné číslo
c) adresa trvalého pobytu
d) adresa miesta, na ktorom žiada vyko-

nať hlasovanie špeciálnym spôsobom, 
ak je odlišná od adresy trvalého po-
bytu (adresa miesta, na ktorom žiada 
vykonať hlasovanie špeciálnym spô-
sobom, sa musí nachádzať na území 
volebného obvodu)

e) telefonický kontakt

Jednou telefonickou žiadosťou možno 
požiadať o zapísanie do špeciálneho zo-
znamu oprávnených voličov všetkých 
oprávnených voličov žijúcich v spoločnej 
domácnosti.

V zákonom stanovej lehote  mesto 
zabezpečilo doručovanie oznámení o 
mieste a čase konania volieb v dvoch vy-
hotoveniach (jedno oznámenie pre voľ-
by do orgánov samosprávy obcí a jedno 
oznámenie pre voľby do orgánov samo-
správnych krajov) do každej domácnos-
ti, nie každému voličovi. Pri doručovaní 
oznámení sa vyskytli problémy, pretože 
niektoré rodinné domy nie sú označené 
súpisným a orientačným číslom a v by-
tových domoch chýbajú na schránkach 
menovky a čísla bytov. Z uvedeného 
dôvodu sa mohlo stať, že niektorí voliči 
oznámenie o mieste a čase konania vo-
lieb nedostali. Majú možnosť si na mest-
skom úrade preveriť v pracovných dňoch 
v čase úradných hodín, či sú zapísaní v 
zozname voličov.

Všetci kandidáti mali možnosť pred-
staviť volebný program v mimoriad-
nom vydaní Noviniek spod Bradla.
Kandidáti na primátora mali vyhrade-
ný priestor vo formáte A4, kandidáti 
na poslancov vo formáte A5. 
Kandidátov, ktorí túto možnosť využi-
li, Vám teraz predstavíme. 
Príspevky neprešli jazykovou korektú-
rou.

OkVK č. 1
1. Vlasta Kovačechová, Slovenská národná strana

2. Dagmar Mrvová, Smer – sociálna demokracia

3. Mgr. Anna Valihorová – vymenovaná primátorom mesta

4. Jarmila Gregorovičová - vymenovaná primátorom mesta

5. Alžbeta Valková - vymenovaná primátorom mesta

OkVK č. 2 
1. Oľga Šabatová, Slovenská národná strana

2. Mgr. Adriana Nosková, Smer – sociálna demokracia

3. Oľga Vŕbiková – OĽANO, KÚ, ZMENA ZDOLA, ZA ĽUDÍ

4. Zuzana Káčerová - vymenovaná primátorom mewsta

5. Tomáš Slezárik - vymenovaný primátorom mesta

OkVK č. 3 
1. Ema Marková, Slovenská národná strana

2. Iveta Matúšková, Smer – sociálna demokracia

3. Tomáš Jančí - vymenovaný primátorom mesta

4. Ing. Iveta Bachárová - vymenovaná primátorom mesta

5. Ing. Jana Krajčírová - vymenovaná primátorom mesta

OkVK č. 4 
1. Mgr. Zlata Mikulková, Slovenská národná strana

2. Lenka Žováková, Smer – sociálna demokracia

3. Ing. Alena Jančia - vymenovaná primátorom mesta

4. Adriana Bachnová - vymenovaná primátorom mesta

5. Anna Libiaková - vymenovaná primátorom mesta

V osobitnom priestore určenom na 
úpravu hlasovacích lístkov vloží volič do 
modrej obálky hlasovací lístok pre 
voľby do zastupiteľstva samosprávne-
ho kraja a hlasovací lístok pre voľby 
predsedu samosprávneho kraja.

Ak volič vloží hlasovací lístok do 
nesprávnej obálky, je takýto hla-
sovací lístok neplatný.

Po opustení osobitného priestoru na 
úpravu hlasovacích lístkov volič vloží 
modrú obálku do modrej schránky na 
hlasovanie pre voľby do orgánov samo-
správneho kraja a bielu obálku do bie-
lej schránky na hlasovanie pre voľby do 
orgánov samosprávy mesta.

Ak volič vloží obálku do nespráv-
nej schránky na hlasovanie, je ta-
kéto hlasovanie  neplatné.

Zo závažných, najmä zdravotných dô-
vodov, môže volič požiadať sám alebo 
prostredníctvom inej osoby mesto a v 
deň konania volieb príslušnú okrskovú 
komisiu o hlasovanie mimo volebnej 

Zloženie okrskových volebných komisií (OkVK)

Špeciálny spôsob hlasovania

Informovanie voličov
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ABY BOLA BREZOVÁ DOBRÝM MIESTOM PRE ŽIVOT
Vážení spoluobčania, milí Brezovčania,
opätovne sa uchádzam o Vašu dôveru v komunálnych voľbách, lebo ma táto práca 

napĺňa a zároveň vidím, že keď sa hľadajú riešenia ako posunúť veci dopredu, tak 
sa dostavia aj výsledky. Vo funkcii primátora nášho mesta som nadobudol početné 
skúsenosti a kontakty. To nám dáva výborné predpoklady ako nadviazať na predošlé 
obdobie, ako nenarušiť kontinuitu rozvoja mesta, ale naopak, pokračovať v načatej 
práci pre nás všetkých. Snažím sa vystupovať ako primátor všetkých Brezovčanov, 
vypočuť si každého, i s iným názorom, aby sme dosiahli kompromis, ktorý bude pre 
naše mesto posunom vpred. Snažím sa ľudí spájať a nie rozdeľovať. Preto bude veľmi 
dôležité, aby v mestskom zastupiteľstve zastupovali občanov poslanci, pre ktorých 
bude najdôležitejší verejný a nie osobný záujem. 

Zároveň som sa rozhodol kandidovať ako nezávislý kandidát na poslanca Tren-
čianskeho samosprávneho kraja za okres Myjava. Samosprávne kraje majú mnohé 
kompetencie, ktoré zásadne ovplyvňujú život občanov. TSK hospodári s rozpočtom 
takmer pol miliardy €, o peniaze z tohto rozpočtu je potrebné sa uchádzať. 

Máme za sebou turbulentné obdobie, ktoré nám prinieslo veľa problémov - výmenu vlády, pandémiu, vojnový konflikt na Ukra-
jine, vysoké ceny tovarov, služieb a energií. Napriek tomu sme zrealizovali vyše 60 projektov a mnohé máme rozpracované. Inves-
tovali sme 2,8 mil. €, z čoho vyše polovica išla z externých zdrojov – dotácií, grantov, eurofondov. Na tieto investície sme si nebrali 
žiadny úver, naopak, splácali sme staré dlhy, a hodnota majetku mesta sa zvýšila o takmer 10 % na 12 mil. €. 

Naďalej staviam do popredia spoluprácu. Mesto tvoríme my všetci - občania, rôzne spolky, organizácie, podnikatelia. Musíme 
spolu ešte viac komunikovať a navzájom sa počúvať. 

Vopred Vám ďakujem za každý odovzdaný hlas.

Mgr. JAROSLAV CIRAN
nezávislý kandidát na primátora mesta
nezávislý kandidát na poslanca TSK

Systematická obnova mestských budov, verejného osvet-
lenia, kamerového systému, cintorín.
• postupne zatepliť budovy materských škôl, základnej ume-

leckej školy, druhého pavilónu základnej školy, zdravotného 
strediska a mestského úradu, obnova prístavby v Národnom 
dome Štefánikovom,

• dokončiť projekt obnovy verejného osvetlenia svojpomoc-
ne cez technické služby a pokračovať v obnove kamerového 
systému v celom meste,

• obnova fasády domu smútku, vybudovanie urnového hája 
na cintoríne a rekonštrukcia chodníka od kostola smerom  
k Dejinnému pamätníku.

Rekonštrukcia chodníkov a miestnych komunikácií, budo-
vanie parkovísk a cyklotrás.
• vybudovať nové parkovisko pre návštevníkov mesta za do-

mom služieb alebo v CVČ,
• pokračovať v postupnej rekonštrukcii chodníkov smerom  

k železničnej stanici, na Vajanského ulici, na Bukovskej ceste 
pred družstvom a na Hornom rade, pokračovať v obnove MK 
na Dolných lúkach, na D. Jurkoviča a na kopaniciach s priori-
tou Dolný Štverník, U Držkov,

• postupne dobudovať infraštruktúru pre cyklistov (cyklosto-
jany, nabíjačky pre e-biky), s pomocou eurofondov pripraviť 
vybudovanie naplánovaných cyklotrás smerom do Minárči-
ných, prípadne cez Žriedlovú dolinu smerom na Myjavu a 
v spolupráci s Trnavským samosprávnym krajom popri poto-
ku až do Hradišťa pod Vrátnom.
 

Rekonštrukcia športovísk, detských ihrísk a mestského 
mobiliáru, údržba Areálu Bradlo.
• pokračovať v druhej etape obnovy areálu v ZŠ cez Fond na 

podporu športu (basketbalové ihrisko, skok do výšky a úpra-
va okolia) a v obnove ihrísk na 7. apríla a na D. Jurkoviča,

• postupne poopravovať a podopĺňať prvky mestského mobi-
liáru na sídliskách (lavičky, koše, zastávky, prístrešky, infor-

mačné tabule), nabíjacie stanice pre elektromobily a e-biky, 
digitálna úradná tabuľa,

• výstavba altánku v štýle partizánskeho bunkra v Dvoloch s 
informačnou tabuľou o pôsobení oddielu Repta,

• vypracovať projekt drobnej architektúry na Bradle, doplniť 
jestvujúci mobiliár (lavičky, koše, chodníky, informačné tabu-
le),  vybudovať novú studňu pri chate Bradlo, naďalej podpo-
rovať organizáciu podujatí na Bradle. 

Aktívna podpora komunít, kultúry a športu, opatrovateľ-
skej a prepravnej služby. 
• naďalej podporovať v činnosti rôzne komunity a organizácie, 

ktoré aktívne pôsobia v meste (športové kluby, folklórne a 
hudobné skupiny, klub seniorov, dobrovoľní hasiči, darcovia 
krvi, poľovníci...),

• nákup nového vozidla prepravnej služby, 
• pokračovať v organizácii kultúrno-spoločenských a športo-

vých podujatí a podporovať komunity pri organizácii iných 
podujatí, zatraktívniť formát Noviniek spod Bradla vrátane 
kalendára podujatí (CityLife). 
 

Rozvoj mesta a regiónu. 
• prestavba objektu bývalej školy na Piešťanskej ulici na byto-

vý dom s 35 nájomnými bytmi,
• získať do vlastníctva mesta budovu bývalého strojárskeho 

učilišťa a hľadať možnosti na jej využitie –  sprevádzkovať 
športovú halu pre verejnosť, vybudovať zariadenie pre se-
niorov, nájomné byty,

• schváliť zmenu územného plánu v lokalitách, kde je pred-
poklad ľahšieho vykupovania pozemkov pre výstavbu ro-
dinných domov, alebo z vlastných zdrojov zabezpečiť výkup 
pozemkov vhodných pre výstavbu rodinných domov,

• pokračovať v modernizácii odpadového hospodárstva, po-
stupne budovať na sídliskách moderné uzamykateľné  kon-
tajnerové stojiská (zapustené v zemi), doplniť zvozový park 
technických služieb o potrebnú infraštruktúru.
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GABRIELA CIRANOVÁ

OD SĽUBOV
K ČINOM
Milí Brezovania, 

dovoľte, aby som sa Vám predstavila. Vo-
lám sa Gabriela Ciranová a som jedna z Vás. 
Som rodená Brezovanka, ktorá už 47 rokov 
žije v našom meste. Mám vyštudované dve 
vysoké školy ekonomického smeru a ďalšie 
skúsenosti a prax som získala ako fi nančná a 
mzdová účtovníčka.

Pred ôsmimi rokmi som bola v komunálnych 
voľbách zvolená za poslankyňu mestského 
zastupiteľstva. Túto funkciu vykonávam dve 
volebné obdobia. V podnikaní a samospráve 
som nadobudla cenné skúsenosti. Pochopila 
som, že ak chcem veci zmeniť, musím sa po-
dieľať na ich riadení.

Byť primátorom znamená byť dobrým gaz-
dom a správcom verejného majetku. Mám 
odborné znalosti a skúsenosti z ekonomiky 
a chcem ich využiť v prospech nášho mesta. 
Poznám situáciu v samospráve, viem, o čom 
je komunálna politika. Nebudem Vám sľubo-
vať nesplniteľné, ale budem sa snažiť robiť 
veci poriadne.

Hlavné programové ciele:

ROZVOJ MESTA

Presadiť zmysluplné a dôsledné využívanie 
fi nancií mesta, teda nás všetkých a tiež euro-
fondov a peňazí z Plánu obnovy EÚ. Mestský 
úrad je tu pre občana a nie naopak – to zna-
mená, že budem dbať na lepšie využitie poten-
ciálu pracovníkov úradu v prospech občana. 
Zasadím sa za vytvorenie dlhodobého stra-
tegického plánu rozvoja mesta tak, aby jeho 
obyvatelia vedeli, čo ich čaká nielen o rok, ale 
o 4 a viac rokov. 

BÝVANIE
V meste neustále klesá počet obyvateľov. 

Mladé rodiny majú problém nájsť si fi nančne 
dostupné bývanie v našom meste, a preto je 
nesmierne dôležité, aby sme ich tu udržali. 
Ako prvý krok je treba úspešne ukončiť pre-
stavbu bývalej základnej školy na Piešťanskej 
ulici na bytový dom. Ďalším je podporiť ná-
jomné bývanie s jasnými pravidlami. Potrebné 
bude zabezpečiť výkup pozemkov vhodných 
na výstavbu rodinných domov.

STAROSTLIVOSŤ
O SENIOROV

Naliehavo sa treba venovať aj seniorom. 
Zbytočne sa naťahuje získanie bývalého uči-
lišťa do majetku mesta. Treba to čo najskôr 
dotiahnuť a po jeho získaní v ňom vybudovať 
dom seniorov, keďže dôstojná jeseň života 
našich obyvateľov je jednou z priorít, ktoré si 
naši seniori zaslúžia.

VZDELÁVANIE
Pomáhať školám pri starostlivosti o von-

kajšie areály a školské budovy. Zároveň nie-
len cez mestské fi nancie, ale aj cez zdroje z 
Európskej únie zlepšiť podmienky v školách a 
školských zariadeniach, a to rekonštrukciou 
interiérov, ale aj fi nanciami na zabezpečenie 
moderných vyučovacích prostriedkov. Zlep-
šením získavania eurofondov by vzdelávacie 
inštitúcie mohli využiť ušetrené fi nancie aj na 
mzdy, a tým zaistiť kvalitnejší vyučovací pro-
ces. Nemenej dôležité je vytvoriť podmienky 
pri vzdelávaní zdravotne znevýhodnených žia-
kov a tých, ktorí sú mimoriadne nadaní.

SOCIÁLNA POLITIKA
Zlepšiť doterajšiu sociálnu politiku mesta. 

Založiť sociálny podnik, prípadne chránené 
pracoviská pre sociálne znevýhodnených ob-

čanov mesta, ktoré by im pomohli získať zá-
kladné pracovné návyky a poskytnúť im pra-
covné príležitosti, ktorými by pomohli mestu, 
ale aj sebe, aby neboli odkázaní na sociálne 
dávky.

DOPRAVA
Pripraviť parkovacie zóny a dobudovať 

dostatočné parkovacie miesta pre obyvateľov 
mesta i pre návštevníkov. Zabezpečiť priebež-
né opravy mestských komunikácií a obnovu 
značenia. Skvalitniť cesty v priľahlých čas-
tiach Brezovej ako Štverník, U Minárčiných, 
Hurbanova dolina, Žriedlova dolina, Danov 
vrch, u Dzurákovcov, u Držkovcov, u Kravári-
kov a u Vaškovcov  i ďalších. 

KULTÚRA A CESTOVNÝ 
RUCH

Rozdeliť kapitoly rozpočtu na živú kultúru, 
publikačnú činnosť a starostlivosť o pamiat-
ky. Ako poslanci sme už v minulosti navrho-
vali nové podujatie s názvom Slávnosti svá-
ka Ragana a zároveň oživenie festivalu Pod 
modrou oblohou. Vstupnú časť Infobodu na 
Bradle rozšíriť o odbornú propagáciu celkové-
ho turisticko-historického potenciálu regiónu. 
Formou koordinovaného marketingu podporiť 
rozvoj cestovného ruchu.

ŠPORT
Podporovať aktivity smerujúce k aktívne-

mu športovému využitiu obyvateľov mesta. 
Podporiť miestne športové kluby a združenia. 
Zariadiť, aby o prideľovaných grantoch na 
šport rozhodovali výlučne nezávislí odborníci 
po diskusii s verejnosťou. Po získaní bývalé-
ho učilišťa do majetku mesta bude úlohou čo 
najskôr sprevádzkovať športovú halu, ktorá by 
slúžila obyvateľom mesta.

MESTSKÉ ORGANIZÁCIE
„Mestské fi rmy“ a príspevkové organizácie 

sú súčasťou mesta. Mesto je jediný spoločník 
obchodnej spoločnosť Mestské lesy a zároveň 
je to jediná obchodná spoločnosť mesta Bre-
zovej pod Bradlom. Spoločnosť má 10-ročný 
ťažobný plán vo výške 80.000 m3 dreva. Ak 
by sa toto drevo predalo v priemere za cenu 
vlákniny, získalo by tržby v hodnote 464.000 
eur za jediný rok. Spoločnosť pri tom mestu 
odvádza za rok iba 34.000 eur ako nájom. 
Veľa miest nemá takúto spoločnosť v podo-
be „zlatého vajca“ a aj napriek tomu už roky 
nevieme využiť potenciál tejto spoločnosti, čo 
treba zmeniť v prospech obyvateľov Brezovej 
pod Bradlom.

Nezávislá kandidátka na primátorku mesta 
Brezová pod Bradlom

Číslo na volebnej listine je 3
Kontakt

       ciranova@slovanet.sk

       Gabriela Ciranová

       ciranova@slovanet.sk

       Gabriela Ciranová
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Volám sa Matúš Božík, mám 31 rokov, som rodák z Brezovej pod 
Bradlom, kde som navštevoval základnú školu. Mám ukončenú Les-
nícku školu s maturitou v Ivanke pri Dunaji, môj starý otec pracoval 
dlhé roky ako lesník v Brezovej pod Bradlom, kde realizoval výsadbu 
Perísk. Pracujem ako lesník – zamestnanec Lesov SR, š. p.

Ako kandidát MsZ by som sa chcel pričiniť hlavne o rozvoj kultúry a 
športu v Brezovej pod Bradlom a taktiež k budovaniu cyklo-domu v 
lokalite Dvoly a Klenová, kde by si mohli cyklisti a návštevníci lesov a 
prírody odpočinúť.

Ďakujem Vám za podporu.

47 rokov, živnostníčka

Vážení spoluobčania, milí voliči a 
priatelia,

rozhodla som sa opäť kandido-
vať za poslankyňu MsZ a uchádzať 
sa o Vašu priazeň. Za predchá-
dzajúce obdobie som pochopila, 
že mnohé predsavzatia a ciele sa 
ťažko plnia z pozície poslanca. 

O niekoľko dní budeme voliť 
primátora/ku a poslancov mest-
ského zastupiteľstva. Je dôležité 
aby sme si všetci uvedomili čo 
má spĺňať primátor/ka a poslanci 
mestského zastupiteľstva. Je lo-
gické, že by mali mať kvalifikačné 
predpoklady a určité ekonomické 
znalosti a zručnosti, právne vedo-
mosti, schopnosť komunikovať s 
občanmi aj orgánmi štátnej sprá-
vy, dôveryhodnosť preukázanú 
doterajšou prácou. Mali by mať 
víziu a chuť pracovať v komunál-

nej politike a nie riešiť si svoje 
individuálne potreby. Taktiež by 
mali  byť schopní uskutočniť určité 
ciele a riešenia, aby sme sa všetci 
dočkali výsledkov, ktoré stále chý-
bajú. Je veľa  vecí v meste, ktoré 
treba doriešiť (bývalá jedáleň v 
základne škole, pozemky pod in-
dividuálnou rodinnou výstavbou,  
atď.). Všetky vízie sa dajú vyriešiť 
postupnou kvalitnou prácou celé-
ho tímu  vedenia mesta. Zloženie 
mestského zastupiteľstva je dôle-
žité. Byť poslancom nie je prestíž, 
ale je to poslanie a služba obča-
nom. Poslanci by mali mať svoje 
názory a vedieť si ich obhájiť pred 
občanmi. 

   
Ďakujem za Vašu podporu a 

priazeň.

Dňa 29. 10. 2022 máte mož-
nosť si zvoliť  primátora/ku a 

poslancov mestského zastupi-
teľstva ľudí, ktorým veríte, kto-
rých prácu poznáte, ktorí budú 
zastupovať Vás a nie svoje zá-
ujmy …

Pevne verím, že sa rozhodne-
te správne. Nebuďme ľahostaj-
ní k nášmu mestu.

MATÚŠ BOŽÍK

Ing. GABRIELA CIRANOVÁ
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Od narodenia som Brezovan a som hrdý Brezovan.

Je mi jedno, či bude zajtra pršať alebo bude krásne  
slnečno. Brezovanom budem tak či tak.

Neviem, nemôžem, nedokážem, nie je to v mojich si-
lách, dokonca aj nechcem. To všetko beriem a viem sa 
s tým zmieriť.

S čím sa však zmieriť neviem a nechcem, je "nedá sa".
Som človek, ktorý hľadá a ponúka spôsoby ako veci riešiť. Vychovali ma tak moji ro-
dičia a v tom istom duchu sa snažím vychovávať svoje deti teraz ja.

Nie je mi totiž jedno, kde budú moje deti žiť a ako budú žiť.

Možno to bude znieť ako stokrát otrepané klišé, ale deti sú naša budúcnosť a mys-
lím, že v dnešnej tak neistej dobe toto klišé nadobúda oveľa silnejší význam ako si 
mnohí pripúšťame.

Nie je mi jedno, kde žijem a ako žijem. 

Prečo znova kandidujem 
V budúcom volebnom období z môjho 

pohľadu za prioritné považujem, aby sa 
mesto konečne správalo k Mestským le-
som /MsL/ ako dobrý hospodár k svojmu 
majetku. Že časť poslancov reagovala na 
výsledky kontroly Slovenskej lesníckej 
a drevárskej inšpekcie /SLDI/, ktorá zis-
tila množstvo porušení v hospodárení 
v MsL, bol prirodzený dôsledok stavu v 
MsL. Neprekvapilo ma, že na situáciu v 
MsL reagoval odborný lesný hospodár 
formou predvolebného článku v ostat-
ných Novinkách s pod Bradla. V ňom o. 
i. uvádza, že konanie SLDI zo dňa 27. 10. 
2021 bolo zastavené, čo prezentoval aj 
Ing. Slovák vo vysielaní TVB. Ich tvrdenia 
sú nepravdivé. Týkalo sa to iba zastave-
nia konania na vývoz dreva, ktoré nemali 
MsL zdokladované. Občan môže byť z 
informácií o MsL zmätený. Preto dopo-
ručujem každému, kto chce získať objek-
tívny obraz, nech si prečíta Rozhodnutie 
o výsledku šetrenia SLDI z 30. 11. 2021, 
ktoré je vytlačené na 75 stranách, i z 27. 
10. 2021, ktorý si možno preštudovať na 

mestskom úrade. Verejnosti nie dosta-
točne známe, kým a prečo bola vybraná 
víťazná firma, ktorá realizovala projekt 
,,Rekonštrukcia protipožiarnych ciest v 
MsL Brezová p. Br.“ Tá firma, ktorá sa 
stala víťaznou o.i. preto, že si stanovila 
nereálnu dobu zhotovenia uvádzaného 
projektu - 46 pracovných dní, hoci firma 
Skanska ponúkla cenu o 97927 Sk nižšiu 
a aj reálnejšiu dobu zhotovenia a to 180 
pracovných dní. Overte si, aká bola sku-
točná doba zhotovenia, i to, ako sme boli 
poslanci zavádzaní MsL, že mesto na pro-
tipožiarne cesty si nemusí brať prekleno-
vací úver. Zrazu, keď boli práce na tomto 
projekte rozbehnuté vyšli s pravdou von 
a mesto bolo nútené si úver vybaviť. Do-
poručujem si prečítať článok v Novinkách 
s pod Bradla 12-13/2016 - ,,Načo to di-
vadlo" od poslanca Bzdúška, i môj článok 
,,Rozruch okolo protipožiarnych ciest.“ 
Vážim si odvahu každého poslanca či 
občana, ktorý poukazuje na nešváry, i za 
cenu nepochopenia časti spoluobčanov. 
Je mi cudzia manipulácia od ľudí, ktorí 
svoje previnenia sa snažia odvrátiť očier-
ňovaním tých, ktorí sledujú spoločný zá-

ujem. Osem poslancov z 11 ešte dňa 21. 
1. 2022 podpísalo dopis adresovaný Mgr. 
Ciranovi, v ktorom okrem iného žiadame, 
aby skončenie pracovného pomeru s Ing. 
Slovákom bolo riešené bez nárokov na 
odstupné, resp. iného navýšenia k zák-
ladnej mzde, vzhľadom na výsledky šet-
renia SDLI. MsZ nemá dosah na činnosť 
lesného hospodára, ten má konateľ a 
hlavne primátor mesta. Ďalšia moja prio-
ritná snaha bude zrealizovať na Brezovej 
dom seniorov s celodennou prevádzkou.  

Mgr. Marek Csente

JOZEF ĎURIŠ
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Ctení občania,
blíži sa obdobie, kedy opäť roz-

hodnete o budúcnosti našej krásnej 
obce. Voľbou primátora a 11 poslan-
cov, ktorí ju budú reprezentovať po-
čas nasledujúcich štyroch rokov. Je 
to cesta náročná, zodpovedná a nie 
vždy vie ulahodiť každému. Tak ako 
život prináša neočakávané udalosti, 
prináša aj nové výzvy.

Vnímajúc situáciu posledných ro-
kov, ktorá nebola najprívetivejšia, 
hodnotím ju za veľmi pozitívnu. „Toľ-
ko kultúrnych podujatí nám môžu aj 
Myjavani závidet" som počul od ne-
jedného občana.

Titul Ing. som nadobudol pod 
záštitou Fakulty chemickej a potra-
vinárskej technológie STU a Fakulty 
biotechnológie a potravinárstva SPU.

Dlhé roky som sa venoval technic-
ko-obchodnej činnosti, neskôr ma 

život priviedol na inú cestu, cestu 
zahraničia, kde som spoznal rôzne 
kultúry a národnosti a tým získal iný 
pohľad na svet. Avšak domovina je 
domovina a z výroku nemeckého spi-
sovateľa Heinricha Seidela „Nemáme 
domov hľadať, ale domov vytvárať" 
som sa rozhodol zostať v mojom 
rodnom kraji a postupne vytvárať 
hodnoty.

Momentálne pracujem ako ma-
nažér výroby na Myjave, inklinujem 
k folklóru cez 25 rokov a chcem na 
Brezovej zapustiť korene.

Chcem pozdvihnúť komunikáciu 
a spätnú väzbu medzi občanmi a 
mestom, nájsť riešenia v oblasti pro-
jektov, inovácií a investícií, parko-
vacích miest, turizmu a kultúrnych 
podujatí. V neposlednom rade, ako v 
mojom prípade, počuť slová: Tu som 
doma.

Volám sa Martin Gálik a kandidu-
jem za poslanca ako nezávislý kandi-
dát.

Dobrý deň, Brezovčanky, Brezovčania,
moje meno je Stanislav Hlavka, mám 

51 rokov a Brezovčanom som od svojich 
15-tich rokov, kedy som začal študovať 
na SOU strojárskom tu, v Brezovej pod 
Bradlom, a neskôr sa sem i presťahoval  
(pochádzam z Osuského). Mám ukon-
čené inžinierske štúdium na STU MTF v 
Trnave v odbore „Výrobné zariadenia“. 
Pracujem v Trnave pre spoločnosť STE-
LLANTIS (známom ako  PSA – PEUGE-
OT-CITROEN Trnava). 

Prečo som sa rozhodol kandidovať za 
poslanca mestského zastupiteľstva? V 
prvom rade  chcem zlepšiť komunikáciu 
v  mestskom  zastupiteľstve  hľadaním 
konsenzu v konaniach a pomôcť hľadať 
riešenia „ako sa to dá“ a nie naopak, 
bez zbytočného „vŕtania sa“ v minulosti, 
ale pozeraním sa vpred, do budúcnosti.  
Toto mesto mám rád a vidím veľký po-
tenciál ďalšieho rozvoja v rôznych sme-
roch ako zamestnanie, ubytovanie a 
cestovný ruch, obchod, šport, ale aj pro-
pagácia (mesto a blízke okolie  treba do-
stať v maximálnej miere do povedomia 
širokej verejnosti) a s tým spojená ďalšia 
revitalizácia a udržiavanie nášho krásne-

ho, no často zabúdaného mesta.
Preto chcem svoje skúsenosti z  ma-

nažmentu nielen v automobilke a bohaté 
cestovateľské poznatky zo Slovenska, ale 
vo veľkej miere i zo sveta ponúknuť Bre-
zovej pod Bradlom a podporiť:
• Efektívne a dynamické využívanie fi-

nancií z eurofondov a plánu obnovy 
pre projekty mesta. Hľadať riešenia 
ako sa to dá, aby mesto a jeho organi-
zácie boli efektívnejšie.

• Navrhnúť v zastupiteľstve aktívne za-
pájanie obyvateľov mesta do rozho-
dovacích procesov na malých investič-
ných projektoch.

• Skrášlenie sídlisk výmenou povrcho-
vých kontajnerových stojísk za pod-
povrchové (osadené do  zeme) a tým 
odstrániť nepríjemný zápach na sídlis-
kách (ako to vidíme napríklad v Trna-
ve).

• Podporovať projekty na rozvoj cestov-
ného ruchu a zvyšovanie zamestna-
nosti obyvateľov mesta v tejto oblas-
ti, využitím a vyzdvihnutím známych 
osobností mesta.

• Skrášlenie mesta rozmiestnením kveti-
novej výzdoby, nielen na námestí.

• Športové a kultúrne akcie v meste a 

občianske združenia zaoberajúce sa 
športom a kultúrou. 

• Výkup pozemkov mestom, na vytvore-
nie priestoru pre výstavbu rodinných 
domov.
Milí spoluobčania, ak vás moja „ponu-

ka“ oslovila, budem vďačný za každý váš 
hlas a podporu  v komunálnych voľbách, 
a na oplátku, ak uspejem, budem robiť 
všetko pre to, aby som pomohol Brezo-
vej rásť a kráčať vpred.

ĎAKUJEM!

Ing. MARTIN GÁLIK 

Ing. STANISLAV HLAVKA
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 ROKY 
  S NAMI

Mestská polícia bola doplnená o ďalších 
členov a je k dispozícii v teréne pre občanov

 4
námestie žije – kultúrnymi i spoločenskými
akciami, terasami, výzdobou zo živých
kvetov, vláčikom, upraveným parkom

komunikácia na online platformách je
pravidelná, rôznorodá a na úrovni. Novinky
spod Bradla sú farebné a tematicky pestré 

chata na Bradle má slušných prevádzkarov 
a Infobod ponúka pre miestnych i turistov
kvalitné služby

areál bývalej Hornej školy sa zmení 
na nájomné byty
sídliská majú vynovené detské ihriská, 
v základnej škole je nová kuchynka a nový
športový areál sprístupnený pre verejnosť

Denné centrum je zrekonštruované

vynovené chodníky a priechody 
pre chodcov vo viacerých lokalitách

Sľúbili sme vám SPOLUPRÁCU, ZÁUJEM A RIEŠENIA.
 

Len spoločnou prácou môže naše mesto napredovať, a preto chceme spolu
pokračovať. Slušne a vecne hľadať možnosti a riešenia v oblastiach, ktoré sú 

pre rozvoj Brezovej podstatné. Zároveň vytvárať podmienky 
pre aktívne občianstvo - vytvárať "živú Brezovú".

 
AKO?

 

SPOLUPRACOVAŤ

prepájať spolky, združenia a
školy
podporovať aktivity tých, ktorí
pre toto mesto chcú robiť niečo
prínosné
komunikovať transparentne

      a pravidelne

úspešne realizovať výstavbu
nájomných bytov
nájsť rozumné využitie
mestských budov
dbať na udržateľnosť riešení

HĽADAŤ RIEŠENIA 
A ROZVÍJAŤ

podporovať výstavbu nových športovísk
a dbať na udržiavanie a bezpečnosť tých
existujúcich
podporovať fungovanie športových
klubov a ďalších spolkov
vítať ponuku organizovania rôznorodých
aktivít prospešných pre občanov   
uľahčovať realizáciu prínosných
podnikateľských zámerov

VYTVÁRAŤ PODMIENKY
PRE AKTÍVNE OBČIANSTVO

zaviedol sa nový systém odpadového
hospodárstva
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Je to na vás. Využitie práva voliť znamená aktívne sa podieľať na chode mesta. 
Veríme, že naša energia a skúsenosti budú i naďalej cenným prínosom 

pre vytvorenie naozaj živej Brezovej – 
mesta, v ktorom máme dôvod zostať a aktívne žiť.

Opätovne som sa rozhodla
kandidovať za poslankyňu najmä 
z dôvodu vzbudiť u ľudí záujem 
o dianie v našom meste, a tým ich
inšpirovať k aktívnej spolupráci 
na ňom. Za uplynulé štyri roky som
pôsobila v Komisii kultúry, vzdelávania,
mládeže, športu a cestovného ruchu 
a tiež v Komisii pre bývanie, zdravotné
a sociálne otázky a ochranu verejného
poriadku. Práve na tieto oblasti sa
rada zameriam i v budúcnosti, nakoľko
vďaka získaným skúsenostiam si ešte
viac uvedomujem, ako sú pre našu
spoločnosť a rozvoj mesta dôležité.

DANIELA HÔLKOVÁ
9

EVA ZEKUCIA
21
Bilancujem svoje pôsobenie 
v poslaneckom mandáte po štyroch
rokoch - prijímanie rozhodnutí 
na zasadnutiach Mestského
zastupiteľstva, pôsobenie v Komisii
pre ekonomiku, správu majetku a
podnikanie, Rade školy v ZŠ a ZUŠ,
pracovných skupinách i výberových
komisiách. S nadhľadom vnímam
snahu o spoluprácu, riešenia, záujem,
vnímanie tém v súvislostiach
a zodpovedné rozhodovanie. Verím,
že mnohé sa vydarilo, a že stále je
ešte na čom pracovať. Preto
kandidujem znova - so skúsenosťami,
odhodlaním a energiou pre rozvoj
Brezovej.

SIMONA NEMCOVÁ
14

SILVIA ČUVALOVÁ
5

Prácu poslankyne vnímam ako 
službu pre ľudí, vďaka ktorej môžem
niečo zmeniť.  V zastupiteľstve, 
Komisii kultúry, vzdelávania, mládeže,
športu a cestovného ruchu a v Rade
ZUŠ som túto možnosť mala. 
Veľa vecí sa zlepšilo, podarilo sa
vyriešiť viacero problémov, našli sa
kompromisy, ale pribudli aj ďalšie
výzvy. Priznám sa, niektoré veci sa
nepodarili. Dôležité však je sa z toho
poučiť a zúročiť tieto skúsenosti. 
Lebo každý krok je krokom vpred. 
A Brezová si tých dobrých krokov a
rozhodnutí zaslúži.

Počas uplynulých štyroch rokov som
mala možnosť sa ako poslankyňa
zoznámiť s problematikou chodu
mesta, ako aj zapájať sa  
do rozhodovania o mnohých
dôležitých veciach v meste. Naučila
som sa pozerať na problémy občanov
aj z druhej strany a snažila som sa ako
človek, ktorému občania vyslovili svoju
dôveru. Záleží mi na tom, aby naša
Brezová bola fungujúcim a moderným
mestom pre všetky generácie. Svojou
kandidatúrou chcem prispieť 
k zlepšeniu kvality života a k rozvoju
nášho mesta.

Veci, ktoré konáme pre spoločný cieľ, môžu napredovať len vtedy, 
ak za nimi stoja konkrétni ľudia a najmä ich konkrétne činy.

O vašu podporu vo voľbách poslancov Mestského zastupiteľstva
 sa uchádzame pod číslami: 5., 9., 14. a 21.
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Pre tých z Vás, ktorí ma nepoznajú, volám sa Peter Klement, mám 
49 rokov. Bývam na sídlisku Horný rad. Pracujem ako obsluha CNC 
strojov, bodových zváračiek, obsluha lisov. Celý svoj doterajší život 
sa venujem v našom meste športu, momentálne pôsobím aj vo funk-
cii predsedu futbalového klubu FK Bradlan. V prípade zvolenia za 
poslanca mestského zastupiteľstva chcem svoje schopnosti venovať 
najmä podpore športu v našom meste, avšak trápia ma, ako i Vás, 
iné problémy nášho mesta.

1. Chcem pokračovať  v projekte Rozhýbme deti v materských a 
základných školách, zamerať sa na všeobecnú pohybovú prípravu 
detí v predškolskom veku.

2. Riešiť otázku parkovania v meste a na sídliskách.
3. Pokračovať a podporovať v rozpracovaných projektoch v rámci 

mesta.
4. Podporovať kultúrne a športové podujatia v našom meste.
5. Vypracovať program Bezpečné mesto - spokojní občania.
6. Zamerať sa na skvalitnenie kamerového systému, zamestnať 

zdravotne postihnutých občanov na monitorovacom pracovisku.
7. Pravidelne sa stretávať s občanmi mesta, riešiť ich pripomienky 

a návrhy.
8. Spolupracovať s vedením jednotlivých firiem v našom meste, podpora podnikania v našom meste a vytvárania 

nových pracovných miest v našom meste.
Záverom chcem povedať, že ako poslanec Mestského zastupiteľstva v Brezovej pod Bradlom budem robiť všetko pre 

to, aby mesto napredovalo, a budem podporovať všetky rozpracované projekty, ktoré budú prínosom v našom meste.

Volám sa Ján Jančí – mám 61 rokov, celý môj život bývam, žijem 
v Brezovej pod Bradlom. V rokoch 2014 – 2018 som bol poslancom 
mestského zastupiteľstva. Pracujem ako vodič sanitky NSP Myjava. 
Som dobrovoľný darca krvi – držiteľ bronzovej Janského plakety, som 
dobrovoľný hasič.

- Podporím každý dobrý a rozumný návrh – občanov – poslancov – 
zamestnancov MsÚ, ktorý pomôže nášmu mestu a jeho rozvoju.

- Dokončiť cestu do tehelne – do záhradkárskej osady – tak, aby tam 
bol asfaltový povrch.

Ďakujem voličom, ktorí ma podporia, za dôveru.

PETER KLEMENT

JÁN JANČÍ
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Vážení spoluobčania, priatelia,
dovoľujem si Vás touto cestou 

osloviť o podporu v nadchádzajú-
cich komunálnych voľbách, ktoré sa 
uskutočnia 29. 10. 2022 ako kandidát 
na poslanca mestského zastupiteľ-
stva. Narodil som sa v Brezovej pod 
Bradlom, žijem tu celý život a chcem, 
aby sa Brezová pohla dopredu, aby 
sme neostali iba väčšia obec. Mojou 
prioritou je investícia do mladých, 
pretože sú našou budúcnosťou. Aby 
bola lepšia spolupráca so seniormi. 

Robím poslanca tretie volebné ob-
dobie, ale ostala mi nedokončená 
práca. Za mojej poslaneckej éry a 
mojej iniciatívy sa mi podarilo zrea-
lizovať mnohé veci (oprava cesty pri 
Šurákovi - odbočka do Baranca, kri-
žovatka pri fortni a časť Piešťanskej 

ulice pri kostole). Počas zimy sme 
spolu s niektorými poslancami spra-
vili ľadové ihrisko na multifunkčnom 
ihrisku na Dolných lúkach. V oblasti 
športu to bolo obnovenie futbalu, 
kde som dva roky pôsobil ako prezi-
dent futbalového klubu spolu s Mar-
tinom Pelleom. V oblasti starostlivos-
ti o životné prostredie vybudovanie 
altánku v Zadnej dolinke a vyčistenie 
studničky v Baranci, aby nám tiek-
la voda (viď. Novinky spod Bradla 
6/2017).

  Moja nedokončená práca :
• vytvorenie domu seniorov,
• výkup pozemkov pre individuálnu 

bytovú výstavbu (aby nám mladí 
neodchádzali),

• vybudovanie urnového hája alebo 
múru.

Moje ciele sú smelé, ale nie sú ne-
splniteľné. 

Ak získam Vašu dôveru a pod-
poru, spolu to dokážeme k spo-
kojnosti Vás všetkých, ktorým na 
Brezovej záleží.

Dobrý deň, milí spoluobčania. Veľmi sa 
teším, že ste sa zastavili práve pri mojom 
mene a chcete sa o mne dozvedieť viac. 
Dovoľte mi opísať pár vecí z môjho života 
a dôvod, prečo kandidujem. 

Už popri štúdiu na 8-ročnom jazyko-
vom gymnáziu v Myjave som bola ve-
dená k samostatnosti, zodpovednosti a 
nezávislosti, preto som už popri štúdiu 
skúšala rôzne povolania. Presťahovala 
som sa za prácou do Bratislavy, kde som 
začala pracovať vtedy v najlepšej mediál-
nej agentúre na slovenskom trhu. Po pol 
roku tvrdej, poctivej a húževnatej práce 
som bola povýšená a dostala som na sta-
rosť vlastný tím ľudí, s ktorými som pra-
covala na celkovej kooperatíve vtedy tre-
tieho najväčšieho zadávateľa reklamy na 
Slovensku. Moja práca znamenala strate-
gické plánovanie, prezentácie v angličti-
ne, analýzy mediálneho trhu, plánovanie 
miliónových rozpočtov, komunikáciu s 
médiami a mnoho ďalšieho. 

Aj keď môj kariérny život bol dokona-
lý, v tom súkromnom som mala pocit, že 
mi niečo chýba. Práve v tom najťažšom 

životnom období som stretla môjho mi-
lovaného manžela Števka. Dnes spolu vy-
chovávame krásne 3 deti. Počas kovido-
vej doby sme sa natrvalo presťahovali do 
Brezovej. Bolo to pre nás oboch rýchle 
rozhodnutie, pretože to tu máme veľmi 
radi, máme tu rodinné zázemie, priate-
ľov. Ako manželia sme spolu začali riešiť 
projekt Čierne Blato, kde by sme radi vy-
budovali domov pre seniorov a tak zlep-
šili aj zamestnanosť v našom meste. 

Ako občianka si uvedomujem, že je 
na Brezovej stále mnoho otázok, ktoré 
sú buď nezodpovedané, alebo sa človek 
na ne niekedy aj má strach opýtať. Práve 
ako poslankyňa by som chcela pomôcť 
Brezovej napredovať v jej rozvíjaní, v bu-
dovaní dobrých medziľudských vzťahov 
medzi občanmi, v podpore inovácií náš-
ho mesta vo všetkých smeroch s využitím 
potenciálu, ktoré naše mesto a región 
majú a môžu ponúknuť. 

Ako poslankyňa by som v čo najväčšej 
možnej miere chcela využívať všetky do-
stupné fondy, dotácie a príspevky, ktoré 
môžu pomôcť Brezovej stať sa ešte lep-

ším mestom na život, akým je už teraz. 
Taktiež budem rada podporovať pimá-
tora/primátorku v správnych rozhodnu-
tiach, na druhej strane, ak budem mať 
pocit, že budú proti záujmu toho, čo chcú 
občania, budem sa snažiť nachádzať 
vhodné slová pre plnohodnotnú disku-
siu. Ďakujem.

BRANISLAV KOVAČECH

ANNEMARIE MARŠOVÁ
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Vážení spoluobčania.
v našom meste žijem od narodenia a 

pôsobil  som  v Brezovej pod Bradlom 
na mestskej polícii. Pracoval som a pra-
cujem vo viacerých občianskych združe-
niach zameraných na šport alebo  po-
moc niektorým skupinám spoluobčanov. 
V súčasnosti som na dôchodku. Počas 
celého môjho života mi nebolo ľahostaj-
né dianie v našom meste.  S manželkou 
Dankou sme tu vychovali dve deti, ktoré 
tu vyrastali. Navštevovali školu, športo-
vali. 

V našom meste sa už podarilo urobiť 
veľa vecí pre zlepšenie života. Život však 
vyžaduje neustálu zmenu a prispôso-
bovanie sa. V poslednom období je viac 
zrejmé, že štát zlyháva vo viacerých ob-
lastiach: školstvo, zdolávanie pandémie 
covidu, zdravotníctvo, bezpečnosť alebo 
riešenie rastúcich cien pre občanov, sa-
mosprávy i podnikateľov. Občania i sa-
mosprávy sú, zdá sa, na okraji záujmu 
predstaviteľov tohto štátu. 

Myslím si, že všetci vieme aké problé-
my nás trápia:  

Volám sa Rastislav Púdelka, 
som jeden z Vás, som manžel, 
sused, občan Brezovej pod Brad-
lom. Narodil som sa v roku 1974 
v Skalici. Vyštudoval som Pedago-
gickú fakultu UK v Bratislave a ná-
sledne som obhájil titul PaedDr. 
Momentálne pracujem ako špe-
ciálny pedagóg v Centre pre deti 
a rodiny. 

Pracovné skúsenosti som získal 
na viacerých pozíciách v oblas-
ti školstva a kultúry. V minulosti 
som bol hlavným kontrolórom 
Mesta Brezová pod Bradlom. V 
Brezovej pod Bradlom žijem už 
22 rokov a toto mesto mám rád.  

- mimo rozvoja turistického ruchu je 
potrebné sa zamerať i na to, aby z tohto 
profitovali i občania mesta (napríklad vy-
ber parkovného na Bradle),

- riešenie parkovacej problematiky v 
meste (platené krátkodobé státie vozi-
diel - pre návštevníkov mesta)  ako i vy-
sporiadanie sa s pripravovanou zmenou 
zákona o ,,zákaze parkovania na chodní-
koch“,

- navrhovanie budovania bezpečných 
priechodov pre chodcov (napr. pri au-
tobusovom nástupišti alebo Piešťanská 
ulica, Myjavská ulica) i keď ide o cesty 
ll. triedy v správe Trenčianskeho samo-
správneho kraja, 

- zachovanie a rozšírenie miest na od-
počinok, posedenie v parkoch a sídlis-
kách mesta, údržba a rozšírenie verejnej 
zelene, 

- riešenie protipovodňových opatrení, 
opatrení pre zvládanie mimoriadnych 
situácií,

- podpora a rozvoj dobrovoľného ha-
sičského zboru,

- personálne posilnenie počtu pra-
covníkov technických služieb mesta a 

Poslanec by mal mať víziu (vedieť) 
a mať odhodlanie (chcieť). Mám 
odborné znalosti a skúsenosti, 
ktoré chcem využiť v prospech 
nášho mesta. Rozhodol som sa, 
že vo voľbách zabojujem o Vašu 
podporu za poslanca mestského 
zastupiteľstva s číslom 15. 

Nebudem Vám sľubovať nespl-
niteľné, ale budem sa snažiť robiť 
veci poriadne.

prehodnotenie počtu  zamestnancov a 
zameranie činnosti mestského úradu 
vzhľadom na požiadavky občanov, 

- podpora športu v meste, voľnočaso-
vých aktivít,  

- riešenie problematiky čistoty mesta, 
kamerového systému a ochrany verejné-
ho poriadku a zdravia, životov občanov,

- hľadanie dobrých riešení pre život v 
našom meste.

Mgr. MAROŠ SADÁK

PaedDr. RASTISLAV PÚDELKA
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Väčšina ľudí  vie povedať, čo nechce.
Málokto však vie povedať, čo naozaj
v živote chce a to je zásadné!

Som Matúš z Café Milánek, pojazdnej 
bicyklovej kaviarne. Mnohí ma však po-
znáte aj z Infobodu na Bradle, alebo ako 
predsedu klubu Spoločnosti Milana Ras-
tislava Štefánika, či spoluorganizátora 
viacerých kultúrno-spoločenských akcií 
v našom meste. A chcem byť poslancom 
mesta Brezová pod Bradlom.

A to je to zásadné, prečo kandidujem 
ja, Matúš Tomáška, na poslanca - lebo 
chcem!

• Chcem spolupracovať na terajších a 
budúcich úlohách a aktivitách mesta.

• Chcem spolupracovať  s mládežou a jej 
angažovanosťou tak, aby sa vrátili žiť 
do nášho mesta, vytvoriť študentský 
mestský parlament tak, aby mohol byť 
zapojený do diania mesta a vychovávať 
naše generácie.

• Chcem spoluvytvárať turistický rozvoj 
mesta cez záchytné parkoviská, navi-
gačné tabule a propagáciu nášho mes-
ta navonok.

• Chcem spolupomáhať pritiahnuť viac 
odborníkov na úrad a vytvárať viac od-
bornej diskusie, viac verejnej diskusie.

• Chcem načúvať starším, ktorých skúse-
nosti sú nezastupiteľné.

• Chcem sa podieľať na diskusii o obno-
ve a reforme mestských inštitúcií (tech-
nické služby, mestská polícia, CVČ, ZUŠ, 
škola, škôlky a iné organizácie) a mať z 
nich inštitúcie hodné reprezentovania 
mesta od zamestnanca cez pracovisko, 
vybavenie až po budovu. Priblížiť život 
týchto organizácií občanom mesta.

• Chcem byť aktívny poslanec a preto vy-
tvorím tzv. poslanecký mestský deň (v 
inštitúciách mesta, na MsÚ a stránkové 
hodiny pre občanov).

• Chcem byť tak ako doteraz súčasťou 
mesta. A mesto sme my, občania! Pre-
to treba spolu diskutovať, participovať 
- teda nechať občanov rozhodovať o 
témach mesta a pracovať komunitne.

Aj ja, tak ako každý Brezovčan, chcem 
mať lepšie, kvalitnejšie a slúžiace miesto 
pre život.

Preto kandidujem na post poslanca 
mestského zastupiteľstva. 

Matúš Tomáška - lebo chcem!

Vážení spoluobčania, milí priatelia!

Volám sa Eva Ušiaková, mám 62 
rokov a v súčasnosti som na dô-
chodku. Stále  aktívne pracujem v 
zbore pre občianske záležitosti pri 
mestskom úrade, v Spoločnosti M. 
R.  Štefánika, v ZO SZPB. Po štvor-
ročnej prestávke som sa rozhodla 
znovu vstúpiť do komunálnej poli-
tiky ako kandidátka na poslankyňu. 
Vážení občania, ak sa rozhodnete 
vo voľbách 29. októbra 2022 dať mi 
svoj hlas, chcem zúročiť svoje skúse-
nosti z môjho osemročného pôsobe-
nia vo funkcii primátorky. Brezová 
pod Bradlom je mojím domovom 
od narodenia a páči sa mi tu bývať a 
žiť, lebo naše mesto je krásne a má 
veľký potenciál, ktorý treba neustále 
rozvíjať a zveľaďovať. Ak mi prejavíte 
svoju dôveru, rada by som sa anga-
žovala predovšetkým v sociálnej ob-
lasti. Nie je mi však cudzie ani škol-
stvo, kultúra či šport. Moju podporu 
ako poslankyne v mestskom zastu-

piteľstve budú mať projekty, ktoré 
zlepšia kvalitu života občanov všet-
kých vekových kategórií. Práca vo 
veciach verejných je tímovou prácou 
primátora, poslancov a zamestnan-
cov mesta, nevynímajúc participáciu 
občanov, čo znamená, že nemusíme 
mať všetci rovnaký názor, ale dôleži-
té je vždy nájsť rozumný kompromis. 
Zo všetkého najdôležitejšia je vzá-
jomná dôvera, slušnosť, tolerancia, 
úcta jeden voči druhému a tímový 
duch.

Verím, že všetkým nám ide o roz-
voj a blaho nášho mesta a jedine 
spolu dokážeme veľa. Ak sa budeme 
neustále vracať do minulosti, všetko 
spochybňovať a stále proti niekomu 
bojovať, nebude nás to posúvať do-
predu, ale naopak, bude to krok na-
zad. 

Nájsť tú správnu cestu ako sa po-
hybovať v komunálnej politike si vy-
žaduje umenie kompromisu, umenie 
konštruktívnej komunikácie a správ-
nosť rozhodnutí. 

Verím, že vy, vážení občania, sa 
vo voľbách pri výbere primátora a 
poslancov rozhodnete správne.

S úctou
Eva  Ušiaková

MATÚŠ TOMÁŠKA 

Mgr. EVA UŠIAKOVÁ



Dobrý deň vážení spoluobčania.

Opätovne sa uchádzam o Váš 
hlas v nadchádzajúcich voľbách 
do mestského zastupiteľstva náš-
ho mesta.

Byť dobrým poslancom nie je 
jednoduché, je to náročná úloha. 
Znamená to, rozhodovať podľa 
najlepšieho vedomia a svedomia 
v zmysle platných zákonov. Počas 
celého volebného obdobia som 
sa snažila byť dobrou poslanky-
ňou, majúc na zreteli najlepšie 
záujmy mesta a Vás všetkých.  

Pred nami sú voľby, v ktorých 
vyberiete svojich zástupcov, ktorí 
Vás budú v nasledujúcich štyroch 

Volám sa Ivan Vetrák, mám 
56 rokov, som živnostník. Pochá-
dzam z neďalekej obce Jablonka, 
som ženatý, mám dve deti.

Na Brezovú som sa prisťaho-
val pred 31 rokmi. Za tento čas, 
čo tu s rodinou žijem, som mal 
možnosť spoznať ako sa tu žije, 
zoznámiť sa s ľuďmi, ich problé-
mami a tiež si všímať veci, ktoré 
akoby zaspali v čase. 

Určite každý z Vás dobre vie, čo 
by bolo treba opraviť, pokosiť, vy-
budovať, zlepšiť, ale žiaľ pokusy 
o nejakú odozvu, reakciu idú do 
zabudnutia. Preto kandidujem za 
poslanca mesta, aby som sa po-
kúsil tieto problémy a námety od 
občanov mesta preniesť priamo 

rokoch zastupovať, snažiť sa o 
rozvoj nášho mesta, rozhodovať 
o hospodárení mesta a ďalších 
dôležitých otázkach, ktoré viac či 
menej zasiahnu do života každé-
ho jedného z nás. 

Prajem Vám, nech už dáte hlas 
komukoľvek, aby to bola správna 
voľba, a aby ste boli počas nasle-
dujúcich štyroch rokov so svojou 
voľbou spokojní.

JUDr. Ingrid Vrkočová
kandidátka na poslankyňu 
mestského zastupiteľstva 

v mestskom zastupiteľstve a pri-
spieť k ich riešeniu.

Som odborník v stavebníctve, 
teda budem vedieť prispieť, v 
prípade zvolenia, k výberu kvalit-
ných dodávateľov a kvalite preve-
dených prác pri mestských zákaz-
kách. 

 Základom každého či veľkého, 
či malého mesta sú ich obyvate-
lia, ich spokojnosť, vytvárať dobré 
podmienky, reagovať na ich pod-
nety a aby sa každý, či domáci ale-
bo návštevník tohto malebného 
mestečka s krásnou prírodou cítil 
dobre a vždy sa sem rád vrátil.  

JUDr. INGRID VRKOČOVÁ

IVAN VETRÁK


